
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 15. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1426
Finder ministeren, at forløbet har været tilfredsstillende vedrørende sagen om kræftfrem-
kaldende fluorstof PFOS, der er blevet fundet i kødkvæg fra Korsør, og er der noget
sundhedsmyndigheder kan gøre bedre fremadrettet ? Hvad agter ministeren at foretage
sig for at få belyst hændelsesforløbet til bunds?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Signe Munk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Signe.Munk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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